
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان خبر داد:

بازسازی تاسیسات آبرسانی روستای تهم
صحرا رضایی / گروه استان ها: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان زنجان گفت: با تلاش عوامل این شرکت تاسیسات آبرسانی 
روستای تهم بازسازی شده و آب سالم و پایدار برای اهالی این روستا 
در مدار بهره برداری قرار گرفت. »علیرضا جزء قاسمی« اظهار کرد: 
پیش از این به سبب خشکســالی و کمبود آب، شبکه توزیع آب در 
روســتای تهم دچار افت فشار شــده بود که با اجرای این عملیات 

مشکل افت فشار آب رفع شــد. وی افزود: برای اجرای این عملیات 
اعتباری افزون بر یک میلیارد و 800 میلیون ریال هزینه شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اســتان زنجان گفت: این عملیات 
شــامل احداث قنات، کول گذاری و احداث کانال انحرافی رودخانه 
می باشد که برداشت آب آشامیدنی برای روستای تهم را به 5.5 لیتر 
بر ثانیه رسانده است. این مسئول خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت 

تأمین آب سالم و پایدار در روستاهای استان و افزایش حجم تولید آب 
در این روستاها، بازسازی منابع تأمین آب روستاهای تحت پوشش در 
دستور کار قرار دارد. وی تاکید کرد: روستائیان محترم با عدم استفاده 
از آب آشامیدنی برای آبیاری باغ و باغچه و گزارش انشعابات غیرمجاز 
به سامانه 122 مرکز ارتباط با مشتریان شرکت آب و فاضلاب استان 
زنجان، این شــرکت را در ارائه خدمات پایدار یاری رسانند. گفتنی 
است هم اکنون بیش از 92 درصد جمعیت روستایی استان زنجان 
شامل 626 روســتا با جمعیتی بالغ بر 333 هزار نفر، تحت پوشش 

خدمات شرکت آب و فاضلاب استان زنجان قرار دارند.
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نشست خبری نمایشگاه جامع مدیریت 
 شهری و پنجمین نمایشگاه تخصصی
 حمل و نقل و ترانزیت برگزار شد:

اصفهان در انتظار تردد اتوبوس 
اسنا

یلدا توکلی / گروه استان ها
   tavakoli.yalda11@gmail.com

»تکریم مشتری اولویت اصلی ما در بهمن است«. 
بیــوک علیمرادلو مدیر عامل شــرکت بهمن در 
نشست خبری یازدهمین نمایشگاه جامع مدیریت 
شهری و پنجمین نمایشگاه تخصصی حمل و نقل 
و ترانزیــت گفت: گروه بهمن طیــف متنوعی از 
محصولات را روانه بازار کرده است و این شرکت 
از دو چرخ تا 18 چرخ را تولید می کند. علیمرادلو 
اظهارداشت: محصول ما با بالاترین کیفیت عرضه 
می شوند و به همین منظور تقاضا برای محصولات 
گروه بهمن زیاد اســت. مدیرعامل گروه بهمن با 
تاکید بر اینکه امید داریم بتوانیم بزرگترین تجاری 
ساز شویم اظهار داشت: اکنون در بخش تجاری 
بیشترین سهم به گروه بهمن تعلق دارد و در بخش 
مینی بوس درصد خوبی را در اختیار داریم و تنوع 
کشنده هایی که در نمایشگاه در معرض نمایش 
قرار داده ایم بیانگران اســت که در سال گذشته 

سرمایه گذاری بزرگی صورت گرفته است.
علیمرادلو با بیان آنکه امیدواریم اتوبوس شهری 
اسنا در خیاباهای اصفهان دیده شود تصریح کرد: 
مدعی هستیم از نظر کیفیت بهترین اتوبوس را در 

بازار عرضه کرده ایم.
توجه به کرامت مشتری به عنوان بالاترین ارزش 
در گروه بهمن نکته ای بود کــه علیمرادلو بدان 
اشاره و بیان داشت: از سال گذشته واحدی به نام 
رضایت و خشنودی مشتریان ایجاد و سعی کردیم 
با بررسی رویکرد تمام خودروسازان دنیا بهترین ها 
را بیاوریم به همین دلیل برای رضایت مشــتری 
حساســیت بالایی داریم. تکریم مشتری اولویت 

اصلی بهمن است
وی با تاکید بر اینکه مرکز خشــنودی و رضایت 
مشتریان نشــان می دهد که اولویت با مشتری 
است ادامه داد: همچنین واحد CHC نیز با عنوان 
مرکز پاسخگویی مسولیت ارتباط مداوم با مشتری 
را عهده دار است ومعتقدیم با مشتری و کسی که 
محصول ما را می خرد خانواده ماست و انتظار داریم 

که خانواده ما همیشه محصول ما را استفاده کند.
علیمرادلو همچنین با تاکید بــر اینکه با داخلی 
سازی قطعات در تمام محصولات سعی می کنیم تا 
جایی که کیفیت دچار خدشه نشود داخلی سازی 
کنیم تصریح کرد: حفظ ارزندگی محصول هدف 
گروه بهمن اســت یعنی مصرف کننده از خرید 
محصول رضایت داشته باشد. در جایی که تیراژ 
کافی باشد به دنبال ســاخت داخل هستیم و در 
جایی که وابستگی ما را کم کند باز سراغ ساخت 
داخل می رویم. شاسی های خودروها را خودمان 

تولید می کنیم.
مدیرعامل گروه بهمن با تاکید بر اینکه روش قیمت 
گذاری محصولات بر اساس روش قیمت گذاری 
ستاد کنترل بازار و ســازمان حمایت از مصرف 
کنندگان است که بر اساس قانون اعمال می شود 
تصریح کرد: اگر در صورت های مالی گروه بهمن 
سود خوبی حاصل می شود مرهون زحمات شبانه 
روزی نیروی انسانی است. افزایش قیمت خودروی 
بهمن را با خودروهای مشابه و لوازم خانگی مقایسه 
و تفاوت بازار با قیمت کارخانه را مشاهده کنید!  
بازار آمادگی دارد دیگنیتی را بالای یک میلیارد 
خریداری کند اما کارخانه آن را زیر یک میلیارد 

بفروش می رساند.
 در ادامه نشست خبری حسین خضری مدیر عامل 
بهمن دیزل نیز با تاکیــد بر اینکه بهمن دیزل در 
حوزه خودروهای تجاری محصول تولید می کند 
افزود: بهمن دیزل را با ایسوزو می شناسند. چند 
سالی اســت تنوع محصولات را افزایش دادیم و 
کامیونت فورس 6 تن و 8 تــن را تولید کردیم و 

سپس کشنده امپاور تولید شد.
وی با تاکید بر اینکه باید بتوانیم پاسخگوی نیاز 
کشور باشیم گفت: اکنون مسولیت اجتماعی ما 
سنگین تر است. متاسفانه تقاضا و عرضه در بازار 

خودرو خیلی همخوانی ندارد.
خضری همچنین بیان داشت: یکی از سیاست های 
گروه بهمن که در بهمن دیزل هم دنبال می شود 
مساله قیمت اســت. با توجه به قیمت و کیفیت، 
به روز بودن محصــولات مهم اســت. تقاضا در 
محصولات ما نسبت به سایر خودروسازان بیشتر 
اســت. از این رو قصد ما این است با تولید بیشتر 
بتوانیم تعادلی در بازار ایجاد تا بتوانیم پاسخگوی 
بازار باشیم. وی با بیان اینکه کامیون 18 تن، 26 
تن و 12 تن را در برنامه تولید شرکت بهمن دیزل 
داریم افزود: هنوز کامیونت 12 تن در بازار عرضه 
نشده است البته عرضه این محصول جز برنامه های 

توسعه محصولی بهمن دیزل به شمار می رود.
خضری در ادامــه با یادآوری ایــن نکته که انواع 
کاربــری در بهمن دیــزل در حال تولید اســت 
اظهارداشت: امسال ظرفیت تولید این محصول را 
افزایش خواهیم داد و مشتری محصول کاملی را 

تحویل خواهد گرفت
مدیرعامل بهمن دیزل گفــت: فضایی که گروه 
بهمن در نمایشگاه به خودش تخصیص داده است 
و محصولاتی که ما عرضه کرده ایم نشان می دهد 
به دنبال آن هســتیم که بتوانیم پاسخگوی بازار 
باشیم. مینی بوس پگاسوس که در حوزه خدمات 
شهری ضمن آنکه جنبه تجاری برای ما دارد نیاز 

بازار را هم تأمین می کند.

اصفهان

ضرورت همت خیرین در تأمین اتوبوس خونگیری سازمان انتقال خون
مهوش نوری زاده / گروه استان ها
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مدیرکل انتقال خون چهارمحال و بختیاری در نشست 
خبری این سازمان و در جمع خبرنگاران استان با بیان 
نقش برجســته و ممتاز خبر نگاران در آگاهی بخشی و 
گره گشایی حضور و تلاش آنان در بحران های مختلف 
را یاد آور شد. حسین هاشمی گفت: 9 مرداد به نام روز 
انتقال خون نامیده شده تا ارزش و اهمیت این سازمان در 
امداد و تأمین خون مورد نیاز برای بیماران حفظ گردد.
وی گفت: ســازمان انتقال خون آر سال 1353 در ایران 
به منظور سامان بخشی به وضع آشــفته خون رسانی 
در کشــور و تهیه و تأمین خون و فرآورده خونی مردم 
بنا نهاده شد، تهیه و تأمین فرآورده خونی سالم، کافی و 
رایگان در جهت رفع نیازهای بیماران نیازمند از اهداف 
اصلی این سازمان می باشــد، البته فعالیت رسمی این 
سازمان در استان از سال 1368 آغاز شد. و جمع آوری 
خون و فرآورده خونی به منظور آماده سازی خون برای 
نجات جان بیماران، ایجاد پایگاه های ثابت و سیار، تأمین 
خون برای مراکز درمانی از جمله وظایف این ســازمان 
است.حسین هاشــمی در ادامه گفت: امروزه باتوجه به 
پیشرفت علم و تکنولوژی خدمات پیشرفته ای در بحث 
انتقال خون به صورت تخصصی و علمی انجام می شود، و 
خدمات انتقال خون کاملًا متحول شده است. وی افزود: 
در حال حاضر شهرستان های شهرکرد، بروجن، فارسان و 
بن دارای پایگاه انتقال خون هستند، از طرفی شهرستان 
لردگان با توجه به جمعیت بالا نیازمند مرکز انتقال خون 
بوده که زمینی برای این کار درنظر گرفته شده و به کمک 
مجمع خیرین استان ساختمان ســازی این مرکز آغاز 

شده که امید است تا پایان سال به سرانجام برسد. مدیر 
کل انتقال خون استان خاطر نشان کرد: البته برای تمامی 
شهرستان های استان مراکز انتقال خون نیاز است. اما هم 
اکنون شهرســتان هایی که پایگاه انتقال خون در آن ها 
وجود ندارد با اعزام تیم های سیار به آن مناطق خونگیری 
از افراد انجام می شود.مدیرکل انتقال خون چهارمحال و 
بختیاری تاکید کرد: به منظــور تأمین ذخیره خون و با 
توجه به شرایط کرونا و مشغله بالای افراد، نیاز فوری به 
دستگاه اتوبوس های سیار انتقال خون برای خونگیری 
در مناطــق مختلف در بین اجتمــاع و محل گذر مردم 

ضروری است که امید است خیرین دلسوز در این زمینه 
همّت نمایند تا این امر در استان محقق شود.هاشمی در 
ادامه گفت: خوشبختانه چهارمحال و بختیاری در بحث 
خون و فرآورده خونی خودکفاســت، به طوری که 99.5 
درصد از خون و فرآورده خونی در اســتان تهیه و 100 
درصد پاسخگوی نیاز مراکز درمانی و بیمارستانی است 
و هیچ گونه فرآورده خونی از شــبکه ملی خون یا استان 
مجاور دریافت نمی شود.وی افزود: شاخص انتقال خون 
در کشــور 2۷ به 1000 نفر و در چهارمحال و بختیاری 
22 به 1000 نفر است، و انتظار می رود مراکز درمانی در 

مصرف خون نهایت دقت را داشته باشند تا از این سرمایه 
ملی به نحو احسن استفاده شود، از طرفی خون تنها ماده 
حیاتی برای انسان و به عنوان بافت زنده محسوب می شود 
در صورتی که به صورت علمی برای بیماران استفاده نشود 
عوارض بسیاری ممکن است برای بیمار به همراه داشته 
باشد.هاشمی با اشاره به اینکه انتقال خون نوعی پیوند 
عضو به شمار می رود، گفت: تمامی خون و فرآورده خونی 
تامینی از شاخص ارتقای کیفیت برخوردارند، یعنی ایران 
جزو پنج کشور برتر جهان و اولین کشور منطقه به لحاظ 

کیفیت خون و فرآورده خونی است.

مدیرکل انتقال خون چهارمحال و بختیاری در ادامه با 
بیان اینکه 280 بیمار تالاســمی در استان وجود دارد، 
یادآور شــد: از این تعداد 203 نفر از بیماران تالاسمی 
به دلیل ازدواج های فامیلی اســت که این بیماران خون 
کمتر از پنج یا 6 روز را مصرف می کنند، از طرفی هر بیمار 
تالاســمی حداقل ماهانه یک تا دو مرتبه خون دریافت 

می کنند که از رضایت نسبی برخوردارند.
وی با اشــاره به اینکه اهداکنندگان مستمر خون سن 
۴0 تا 50 ســال دارند، اضافه کرد: جامعه اهداکنندگان 
استان در حال پیر شدن هستند که لازم است جوانان به 
جمع اهداکنندگان خون بپیوندند، در حقیقت می توان 
گفت از 25 هزار نفر اهداکننده خون در استان، حدود 60 
درصد کسبه و مشاغل آزاد، حدود 30 درصد کارمندان 
و افراد تحصیل کرده و حدود 10 درصد جوانان و بانوان 
هستند که استقبال بانوان در اهدای خون بسیار کم است. 
هاشمی با بیان اینکه حدود 82 درصد اهداکنندگان خون 
در استان اهداکنندگان مستمر و باسابقه اند، ادامه داد: در 
چهار ماه سال جاری 10 هزار و 230 نفر به مراکز انتقال 
خون استان مراجعه کرده که 8190 نفر موفق به اهدای 
خون شــده اند، یعنی 96.2 درصد آقایان و 3.۷ درصد 
بانوان بوده اند که تعداد مراجعه کنندگان و اهداکنندگان 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته 9 تا 10 درصد افزایش 
یافته است.مدیرکل انتقال خون چهارمحال و بختیاری 
در پایان با اشــاره به اعتبار مصوب 30 میلیارد تومانی 
در سفر ریاست جمهوری به اســتان برای انتقال خون، 
خاطرنشان کرد: از این مبلغ 20 میلیارد تومان برای مرکز 
جامع خونگیری در مرکز استان، چهار میلیارد تومان برای 
ساختمان نیمه کاره انتقال خون در بروجن و 6 میلیارد 
تومان برای مرکز انتقال خون لردگان اختصاص می یابد.

مدیرکل انتقال خون چهارمحال و بختیاری در نشست خبری مطرح کرد:

 مدیــر کل انتقــال خون 
اســتان خاطر نشان کرد: 
شــاخص انتقال خون در 
کشور ۲۷ به ۱۰۰۰ نفر و در 
چهارمحال و بختیاری ۲۲ 

به ۱۰۰۰ نفر است
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وزیر بهداشت گفت: برای تکمیل بیمارستان در حال احداث رزن  مریم بیگدلو / گروه استان ها
news@ naslefarda.net 300 میلیارد تومان مصوب شده که قول می دهم تمام این مبلغ

محقق شود.
بهرام عین اللهی در جریان سفرهیأت دولت بهاستان همدان به شهرستان رزن رفت و در شورای اداری شهرستان 
رزن با بیان اینکه شهرستان رزن مهد پرورش بزرگان دین و فرهیختگان در حوزه های مختلف است افزود: هدف 

از سفر دولت به مناطق مختلف کشور حل مشکلات در میدان و براساس توان و بودجه است.
 وی ادامه داد: البته کشور ما دشمنان زیادی دارد و خیلی ها نه تنها علاقه ای به حل این مشکلات ندارند بلکه هر 

روز به دنبال ایجاد مشکل جدید هستند.
وزیر بهداشــت درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه حل مشکلات موجود کشــور در گرو همکاری، تلاش و 
احساس مسئولیت همگانی است عنوان کرد: در جلسات اخیر ژنو، ایران را کشور موفق در حوزه سلامت عنوان 

کردند و این مرهون ایثارگری ها در عرصه های مختلف است.
وی با بیان اینکه تلاش سربازان حوزه سلامت فراموش نشدنی است افزود: دشمن پیش از همه گیری کرونا سعی 
در تخریب و نشان دادن کادر سلامت کشور به عنوان مخالفان آرمان ها را داشت و در تبلیغات سوء به این امر 

می پرداخت که موفق شدیم.
عین اللهی اضافه کرد: در همه گیری کرونا کادر بهداشت و درمان کشور با ایثار و مجاهدت خود نگذاشتند بیماری 

روی زمین بماند و با تمام وجود از جان هموطنان خود دفاع کردند.
وی با بیان اینکه حوزه سلامت 300 شــهید گرانقدر در مقابله با کرونا تقدیم کشور کرده است گفت: با تلاش 
دانشمندان کشورمان هم اکنون زیرساخت ها و توان لازم برای ساخت 6 نوع واکسن داخلی در کشور فراهم است.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی افزود: بیمارستان در حال احداث شهرستان رزن هم اکنون 80 درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد و برای تکمیل آن 300 میلیارد تومان مصوب شده که قول می دهم تمام این مبلغ محقق 
شود. وی با بیان اینکه داشتن بیمارستان کامل و مجهز حق تمام مردم این شهرستان است افزود: به کار گرفتن 
مدیران جهادی از اهداف این دولت اســت که رئیس دانشگاه علوم پزشکی همدان یکی از این افراد است که با 

روحیه ایثارگرانه در این حوزه تلاش می کند.
عین اللهی با بیان اینکه تمام تلاشم را خواهم کرد تا این بیمارستان با بهترین تجهیزات سال آینده به بهره برداری 
برسد بر لزوم تأمین کادر این بیمارستان از نیروهای بومی اذعان داشــت: برای ماندگاری نیروهای مورد نیاز 

بومی گزینی بهترین گزینه است تا ماندگاری لازم را داشته باشند.
وی با اشاره به بومی گزینی 20 درصدی در رشته های پزشکی و دندانپزشکی این امر را ظرفیت مناسبی در ارتقای 

علمی مناطق مختلف عنوان کرد.
پس از جلسه شورای اداری شهرستان رزن، وزیر بهداشت در محل فرمانداری رزن با مردم شهرستان دیدار و 

گفتگو کرد و شخصاً دغدغه ها و مسائل آنها را مورد رسیدگی قرار داد.
وی همچنین در حاشیه ملاقات عمومی با مردم دو نفر از شهروندان این شهرستان که دارای ناراحتی و بیماری 

چشمی بودند معاینه کرد.

وعده وزیر بهداشت در جریان سفرهیأت دولت به استان همدان:

تمام اعتبار مورد نیاز بیمارستان شهرستان رزن محقق 
خواهد شود


